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Protokół Nr XXIV/2020 

z obrad  sesji  

Rady Miejskiej w Zabłudowie VIII kadencji  

w dniu 12 listopada 2020 roku 

Obrady odbywają się w trybie zdalnym, za pośrednictwem platformy ZOOM . 

Początek obrad - godz.10.00 

W sesji uczestniczą: 

Rada w składzie:  

1. Aleksiejczuk – Szotko Marta     radna 

2. Borowski Jan     radny 

3. Charytoniuk – Michiej Grażyna   I wiceprzewodnicząca Rady 

4. Dobiecki Paweł     radny 

5. Drewnowski Dariusz Jacek    radny, 

6. Giermaniuk Włodzimierz    radny 

7. Iwanowicz Agnieszka      radna 

8. Kalinowski Marcin      II wiceprzewodniczący Rady 

9. Kuźmicz Zdzisław     radny 

10. Kużel Justyna      radna 

11. Michalczuk Andrzej      radny 

12. Murawska Edyta Bogusława    radna 

13. Nikołajuk Mariusz     radny 

Radni nieobecni: 

 Antonina Kuna     przewodnicząca Rady 

 Janusz Lewkowicz     radny 

Kierownictwo organu wykonawczego gminy, w osobach:  

 Burmistrz–      Adam Tomanek 

 Zastępca Burmistrza    Wiesław Dąbrowski, 

 Skarbnik Gminy      Jolanta Iwaniuk 

 Kierownik Referatu Gospodarki  

Komunalnej  Urzędu Miejskiego  

w Zabłudowie      Lech Krzymiński 

 Pracownik Urzędu Miejskiego  

w Zabłudowie/protokolant    Joanna Jakoniuk 

 

Listy obecności uczestników sesji - w załączeniu. 
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Obradom przewodniczy II Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Zabłudowie –Marcin Kalinowski. 

Otwarcie sesji i przedstawienie proponowanego  porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad cytując formułę: „Otwieram XXIII,  

sesję Rady Miejskiej VIII kadencji”, po czym przywitał przybyłe  na posiedzenie osoby.  

Prowadzący obrady, na podstawie listy obecności stwierdził, że ilość obecnych radnych 

na sali obrad zabezpiecza regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał 

Wiceprzewodniczący poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

zawiadomieniem o sesji.  Poinformował, iż z uwagi na nieobecność na sesji 

przewodniczącej Rady oraz burmistrza wnosi o zmianę proponowanego porządku obrad 

polegającą na wykreśleniu punktów :  „Informacja Przewodniczącej Rady o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym” oraz „Sprawozdanie z działalności Burmistrza w 

okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady”. 

Rada w wyniku głosowania 11 głosów „za” , 1 głos „wstrzymujący” przyjęła wniosek 

zgłoszony przez przewodniczącą Rady. 

W związku z powyższym porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie proponowanego porządku obrad. .............................. 2 

2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

 ........................................................................................................................................ 3 

3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej do wymiaru podatku 

rolnego ........................................................................................................................... 3 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. ............................................................................................................. 3 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zabłudów na 2020 rok ............ 4 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zabłudów. ....................................................................................................................... 4 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Kamionka złożonego do 

funduszu sołeckiego na 2021 rok. .................................................................................. 4 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Zabłudowa. ............... 5 

9. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zabłudów za I 

półrocze 2020 roku. ........................................................................................................ 5 

10. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zabłudów w 

roku szkolnym 2019/2020 .............................................................................................. 6 

11. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych. ......................................... 6 
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12. Sprawy różne .................................................................................................................. 6 

13. Zamknięcie obrad ........................................................................................................... 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały – druk nr 53/2020 - omówiła skarbnik gminy – Jolanta Iwaniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała komisja Budżetu,. Spraw Lokalnych i 

Praworządności. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości   druk nr 

53/2020. 

Uchwała Nr XXIV.160.2020  została podjęta w wyniku głosowania: 12 głosów „za”, 1 

głos „wstrzymujący”. 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej 

do wymiaru podatku rolnego. 

Projekt uchwały – druk nr 54/2020 - omówiła skarbnik gminy – Jolanta Iwaniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała komisja Budżetu,. Spraw Lokalnych i 

Praworządności. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta przyjętej do wymiaru podatku rolnego - 

druk nr 54/2020. 

Uchwała Nr XXIV.161.2020  została podjęta w wyniku głosowania: 13 głosów „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały – druk nr 55/2020 - omówiła skarbnik gminy – Jolanta Iwaniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała komisja Budżetu,. Spraw Lokalnych i 

Praworządności. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  - 

druk nr 55/2020. 

Uchwała Nr XXIV.162.2020  została podjęta w wyniku głosowania: 13 głosów „za”. 

W dalszej części posiedzenia skarbnik gminy poinformowała o nieprzygotowaniu przez 

burmistrza projektu uchwały w sprawie obniżenia stawki podatku leśnego.  Stawka 
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podatku leśnego w gminie Zabłudów nie jest obniżana od lat i pozostają na poziomie 

ogłoszonym w rozporządzeniu. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zabłudów 
na 2020 rok 

Projekt uchwały – druk nr 56/2020 - omówiła skarbnik gminy – Jolanta Iwaniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała komisja Budżetu,. Spraw Lokalnych i 

Praworządności. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Zabłudów na 2020 rok  - druk nr 56/2020. 

Uchwała Nr XXIV.163.2020  została podjęta w wyniku głosowania: 12 głosów „za”, 1 

głos „wstrzymujący’.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Zabłudów. 

Projekt uchwały – druk nr 57/2020 - omówiła skarbnik gminy – Jolanta Iwaniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała komisja Budżetu,. Spraw Lokalnych i 

Praworządności. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zabłudów na lata 

2020 - 2023- druk nr 57/2020. 

Uchwała Nr XXIV.164.2020  została podjęta w wyniku głosowania: 11 głosów „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa 
Kamionka złożonego do funduszu sołeckiego na 2021 rok. 

Projekt uchwały – druk nr 59/2020 – omówiła inspektor Joanna Jakoniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała komisja Budżetu,. Spraw Lokalnych i 

Praworządności. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie  rozpatrzenia wniosku sołectwa Kamionka złożonego do funduszu 

sołeckiego na 2021 rok - druk nr 59/2020. 

Uchwała Nr XXIV.165.2020  została podjęta w wyniku głosowania: 11 głosów „za”, 1 

głos „wstrzymujący”. 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza  
Zabłudowa. 

Rozpatrzona przez Radę Miejską  skarga dotyczyła  nienależytego wykonywania zadań 

związanych z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych oraz nieudzieleniem odpowiedzi na 

pismo Skarżącej. 

Zarzuty stawiane w skardze zostały wstępnie rozpatrzone przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji, która w swojej opinii uznała skargę za zasadną. 

Stanowisko burmistrza w sprawie stawianych w skardze zarzutów przedstawiła inspektor 

Joanna Jakoniuk oraz kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – Lech Krzymiński. 

Radna Grażyna Charytoniuk – Michiej stwierdziła, iż nie udzielanie odpowiedzi na pisma 

mieszkańców jest nagminną praktyką. 

Radna Marta Aleksiejczuk – Szotko zgodziła się z wypowiedzią przedmówczyni i stwierdziła, 

iż w części dotyczącej nieudzielenia odpowiedzi na pismo uznaje skargę za zasadną. 

Jednocześnie oznajmiła, iż nie przychyla się do zarzutów związanych z niewykonaniem 

remontu drogi.  

Radny Andrzej Michalczuk, w trosce o wizerunek gminy  apelował do pracowników Urzędu 

Miejskiego w Zabłudowie o terminowe odpowiadanie na pisma. 

Rada Miejska w Zabłudowie w wyniku głosowania 5 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 4 głosy 

„wstrzymujące” uznała skargę za zasadną.  

Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Zabłudów za I półrocze 2020 roku. 

Zarządzenie Burmistrza Zabłudowa  w sprawie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Zabłudów za I półrocze 2020 roku  radni otrzymali poprzez biuro obsługi 

Rady Miejskiej w okresie poprzedzającym dzień zwołania niniejszej sesji.  

Skarbnik Gminy, celem omówienia wybranych zagadnień zawartych w informacji 

poprosiła radnych o kierowanie pytań, na które udzieli odpowiedzi.  

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Michalczuk stwierdził, że zarządzenie nie posiada zestawienia, z którego 

wynikałoby ile robót, za jaką kwotę i w którym miejscu wykonano w ramach wydatków 

na bieżące utrzymanie dróg. Nadmienił, że w minionych latach informacja taka 

znajdowała się w treści sprawozdań burmistrza. Bark szczegółowego zestawienia 

wydatków na bieżące utrzymanie dróg nie pozwala sprawdzić ilości wykonanych robót. 

Radny poruszył także temat  ciągnika zakupionego na potrzeby placów i poboczy dróg. 

Pytał, czy ciągnik jest wykorzystywany zgodnie z przeznaczeniem. 

Radny Paweł Dobiecki prosił o listę bieżących napraw  dróg, która obejmowałaby takie 

informacje jak: sołectwa, numery działek oraz rodzaj wykonanych robót.  
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Pani Jolanta Iwaniuk wyjaśniła, że załącznik taki nie jest ustawowo wymaganą 

informacją w zarządzeniu.  W minionych latach, na prośbę jednego z radnych 

zestawienie było opracowywane  przez pracownika merytorycznego. Było to bardzo 

czasochłonne zajęcie w związku, z czym burmistrz  w kolejnych sprawozdaniach nie 

będzie ujmował szczegółowej informacji o wydatkach na bieżące utrzymanie dróg. 

Zastępca burmistrza apelował do radnych  o nieobciążanie pracowników Urzędu 

dodatkowymi  obowiązkami. Wyjaśnił, że w ostatnich miesiącach pracownicy byli 

mocno obciążeni udzielaniem różnego rodzaju wyjaśnień i sporządzaniem zestawień.  

Radny Paweł Dobiecki przyłączył się do apelu swego przedmówcy i wycofał 

wcześniejszą prośbę. 

Radny Marcin Kalinowski poddał w wątpliwość zasadność wykonywania takiego 

zestawienia. 

Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Zabłudów w roku szkolnym 2019/2020. 

Rada wysłuchała informacji o realizacji przez Gminę Zabłudów zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2019/2020. Informację przedstawiła inspektor Joanna Jakoniuk. 

Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych. 

Informację o oświadczeniach majątkowych za rok 2019 złożonych na ręce Burmistrza 

Zabłudowa oraz informację o oświadczeniach złożonych na ręce Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Zabłudowie przedstawiła inspektor Joanna Jakoniuk. 

Sprawy różne 

Radny Jan Borowski zadał pytanie o termin zakończenia remontu drogi Krynickie – 

Nowosady. 

Kierownik Lech Krzymiński poinformował, że naprawa zostanie zakończona do końca  

bieżącego roku. 

Radny Paweł Dobiecki zabrał głos w sprawie  wniosków sołectw o naprawę dróg. Stwierdził, 

że żadna ze zgłoszonych przez sołectwo Kamionka napraw nie została jeszcze wykonana. 

Prosił także o przedstawienie wykazu robót polegających na bieżącym utrzymaniu dróg  

wykonanych w miesiącu czerwcu 2020 roku 

Pan Lech Krzymiński poinformował, że prace są opóźnione  z uwagi na późne wyłonienie 

dostawcy usług i materiałów na bieżące utrzymanie dróg oraz wakat na stanowisku 

drogowca. Nadmienił ponadto, że nie wszystkie zadania (19 zadań)  zgłoszone przez radnego 

Pawła Dobieckiego zostaną wykonane, gdyż istnieje potrzeba skierowania działań 

remontowych na drogach także  na inne obszary gminy. 
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Radny Włodzimierz Giermaniuk poinformował o rażących nieprawidłowościach oraz braku 

nadzoru przy naprawie drogi Małynka – Kołpaki. 

Radna Edyta Murawska nawiązała do informacji o realizacji przez Gminę Zabłudów zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2019/2020.  Zasygnalizowała potrzebę wsparcia 

logopedycznego dla uczniów w klasach I – III oraz trudności uczniów w zdalnym systemie 

nauczania. 

Pani Edyta Murawska poruszyła ponadto temat związany z potrzebą wydzielenia pasa na 

ścieżkę rowerową oraz pasa dla pieszych. 

Radna Marta Aleksiejczuk Szotko prosiła o naprawę bieżącą dróg w miejscowości Małynka. 

Zamknięcie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady  Marcin Kalinowski 

dokonał zamknięcia obrad wypowiadając formułę: „Zamykam XXIV, nadzwyczajną  sesję 

Rady Miejskiej w Zabłudowie”.  

Podjęte na sesji uchwały, imienne wykazy głosowań jawnych oraz nagranie z zapisem 

wizji i dźwięku stanowią integralną cześć niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady 

Marcin Kalinowski 

Protokolant  

Joanna Jakoniuk  
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